
Zápis z 27./1. řádného zasedání AS FEL 
 

konaného 26. listopadu 2004 od 9:00 v místnosti č. 204 v dejvické budově FEL. 
 
Zasedání mělo dvě části: v první části bylo posledním (27.) zasedáním AS FEL v jeho končícím složení; po 
vyhlášení výsledků voleb se stalo prvním zasedáním nového AS FEL.  
 
Přítomni:   Aksamít, Bačovský, Dobeš, Efmertová, Fuka, Hlaváč, Hlinovský, Jakovenko, Kašpar, Kubátová, Kyncl,  

Malinský, Mudroch, Němcová, Pěchouček, Ripka, Tkadlec, Třebický, Tyml, Záhlava (odstupující senát) 
 Bačovský, Bednařík, Berka, Dobeš, Dobiáš, Drahorádová, Habala, Hartmann, Hlaváček, Kašpar, 

Koutník, Kříha, Kubátová, Kútná, Kyncl, Mlýnek, Němcová, Novotný, Olšák, Pěchouček, Perďoch, 
Šlegr, Tito, Tučková, Záhlava (nově zvolený senát) 

 
Omluveni: Fuka, Vítek 
 
Hosté:     Prof. Kučera, doc. Müller, prof. Haasz, Jakub Frolec 
 

 
Zahájeno v 9:05. 
 
Program 27. zasedání dle zaslaného návrhu: 
 

1. Schválení programu 27./1. zasedání AS FEL  
2. Schválení zápisu z 26. zasedání a kontrola úkolů  
3. Zpráva ze zasedání ekonomické komise AS FEL  

Stipendia pro studenty s dětmi  
Tisk v počítačových učebnách za úplatu  
Upřesnění pravidel pro přidělování finančních prostředků katedrám  

4. Zpráva volební komise, předkládá ing. Třebický  
5. Ustanovení AS FEL na další funkční období  
6. Zvolení předsednictva AS FEL  
7. Jednání o volbě předsedy AS FEL  
8. Stanovení termínu dalšího zasedání AS FEL  
9. Různé  

 
1) Schválení programu 27. zasedání AS FEL 
 

pro proti zdrželi se 
17 0 0 

  
Program 27. zasedání byl schválen. 
 
2) Kontrola plnění úkolů a schválení zápisu z 26. zasedání 
 
K bodu 6) – společná schůzka pedagogické a studentské komise: 
Jméno dotčeného studenta se v zápisu neuvede.  
 

pro proti zdrželi se 
17 0 0 

 
AS FEL schválil po přijatých úpravách konečnou verzi textu „Přijímací řízení pro akademický rok 2005/2006“. 
 
Schválení celého zápisu: 
 



pro proti zdrželi se 
17 0 1 

 
Zápis byl schválen s navrženými změnami; ing. Hlaváč jej uloží na web. 
 
3a) Zpráva ze zasedání ekonomické komise 
 
Komise se sešla dne 11. listopadu 2004. 
 
Vystoupení mluvčího komise doc. Kašpara. 
 
Byla projednávána otázka stipendií pro rodiče s dětmi: je to možné snad realizovat v kategorii „účelová stipendia“. 
Ekonomická komise požádala pana tajemníka o zahájení výplaty. Kvestor ČVUT se k záležitosti staví zatím s 
výhradami (realizovat pouze při požádání a za okolností tíživé ekonomické situace). 
Byla přednesena zpráva o trvající snaze umožnit tisk v počítačových učebnách. EKAS i vedení deklaruje podporu 
této iniciativě. 
Dále v komisi proběhla diskuse k materiálu „Úprava metodiky pro rozdělování finančních prostředků“. 
 
K těmto třem bodům vystoupil pan děkan. Ke stipendiím děkan vysvětlil, že účelové stipendium může být přiděleno 
výhradně podle stipendijního řádu ČVUT čl. 4 odst. 2 písm. c), ze sociálních důvodů konkrétního studenta (v zásadě 
kvůli daňovým důvodům). Děkan navrhuje cestu pomocí účelových stipendií — podle bodu 2c. Skutečnost, že se 
studenti starají o dítě, bude brána v úvahu při posuzování žádosti. 
K věci tisku v učebnách byl požádán o další jednání ing. Mudroch. 
K úpravě metodiky: problém jak hodnotit laboratorní náročnost předmětů není jednoduchý. Děkan vysvětlil, že 
koeficient bude omezen maximální hodnotou 1,6 pro povinně volitelné předměty v bakalářské etapě a pro všechny 
předměty v magisterské etapě. Mimo to hodnocení doktorandské výchovy bude zohledňovat úspěšnost (cíl 50%). 
Toto je návrh, který bude v senátu teprve projednáván.  
 
3b) Zpráva ze zasedání studentské komise, přednesl ing. Hlaváč 
 
Mluvčí studentské komise zmínil předchozí zkušenost s firmou OCE pro tisk v učebnách. Dále upozornil na to, že 
nelze poslat mail všem studentům. Zdůraznil význam ankety studentů pro rozhodování o přidělování finančních 
prostředků katedrám. Dále upozornil na existenci mailové adresy chcistudovat@fel.cvut.cz pro potřeby uchazečů o 
studium, a o nutnost určení nového správce webu. 
 
Proděkan Müller reagoval na diskusi o studentské anketě. Vyvozování důsledků je možné, nikoliv však povinné 
v tomto běhu. Účast 34% v této anketě je možné považovat za úspěch. 
 
3c) Vystoupení mluvčího pedagogické komise prof. Ripky 
 
Mluvčí přednesl následující priority činnosti komise: zabránění překryvů v tématech výuky, upřesnění okruhů ke 
státnicím, dostupnost učebních pomůcek ... 
Tato komise, stejně jako ostatní, bude ve své další činnosti vycházet ze schváleného Dlouhodobého záměru FEL. 
 
Dále byla diskutována strategie přijímání studentů do magisterského studia (ing. Kubátová a pan děkan). 
 
3d) Vystoupení mluvčího legislativní komise doc. Kyncla 
 
Mluvčí pojednal o práci a zaměření komise, zvláště zdůraznil důležitost úpravy stávajícího Volebního a jednacího 
řádu AS FEL. 
 
4) Zpráva volební komise 
 
Předseda volební komise ing. Třebický přednesl výsledky voleb (viz příloha), ocenil vysokou účast u voleb, které 
byly úspěšně završeny již v prvním kole. 
 



Děkan poděkoval odstupujícím senátorům. 
 
Doc. Malinský zdůraznil potřebu úpravy Volebního a jednacího řádu FEL a doporučil uspořádat jednání se členy 
volebních komisí, v němž bude možno shromáždit zkušenosti z průběhu voleb. 
 
5) Ustanovení nového AS FEL 
 
Na tomto zasedání je přítomno více než 75% členů stávajícího AS FEL, je proto možné ukončit jeho činnost a ustavit 
nový AS FEL nejkorektnějším možným způsobem, totiž tak, že podle odst. 1 bodu 10 volebního a jednacího řádu AS 
FEL zkrátí AS FEL své funkční období k dnešku (tj. o tři dny) a umožní tak novému AS FEL ihned zahájit svou 
činnost. 
 
Hlasování o zkrácení volebního období stávajícího AS FEL s okamžitou platností: 
 

pro proti zdrželi se 
19 0 0 

 
Senát konstatuje, že tímto okamžikem byla ukončena činnost starého senátu a počala činnost senátu nového ve 
složení dle výsledku voleb (viz příloha). 27. zasedání senátu starého tím plynule přechází na 1. zasedání nového AS 
FEL. 
 
6-7) Zvolení předsednictva na další tři zasedání AS FEL a jednání o předsedovi AS FEL 
 
Pro stávající zasedání bylo navrženo, aby jednání vedlo dvojčlenné předsednictvo ve složení doc. Dobeš 
(předsedající) a ing. Pěchouček (tajemník). Hlasování: 
 

pro proti zdrželi se 
22 0 2 

 
Na další tři zasedání byli navrženi Ing. Záhlava (předsedající) a ing. Kubátová (tajemnice). Místo předsedy bude 
obsazeno až po jeho zvolení. Hlasování: 
 

pro proti zdrželi se 
22 0 2 

 
O obsazení funkce předsedy AS FEL bude vhodné jednat v nejbližších dnech tak, aby na příštím zasedání AS FEL 
bylo možné tuto funkci obsadit. 
 
8) Termín dalšího zasedání AS FEL  
 
Navrženy byly termíny 10. 12. 2004 a 7. 1. 2005. Hlasování o termínu 10. 12. 2004: 
 

pro proti zdrželi se 
14 8 2 

 
Hlasování o termínu 7. 1. 2005: 
 

pro proti zdrželi se 
10 8 2 

 
Příští zasedání AS FEL se bude konat dne 10. 12. 2004 od 9:00. 
 
Jednání AS FEL bylo ukončeno v 12:30. 
 
Předsednictvo AS FEL 


